
Styrelsemöte 19 maj 2014

En kort rapport från styrelsemötet den 19 maj:
 

Fortsatt  diskussion  om  renoveringen  av
betongkonstruktionen i garagen. Konsulten förordar att
all  gammal  överbyggnad  inne  i  garagen  rivs  innan
betongen  åtgärdas.  Styrelsen  vidhåller  sin  tidigare
inställning  att  begära  in  olika  offerter  med
alternativen att behålla överbyggnaden eller att riva
densamma.Det  kan  bli  så  att  frågan  om  en  eventuell
rivning hänskjuts till föreningsstämman vilket i så fall
kommer att påverka tidsplanen.
Styrelsen  inbjuder  till  informationsmöte  inför
inkopplingen av fibernätet. Mötet hålls i Vittraskolan
den 26 maj.
Slutbesiktning av fibernätet äger rum förmiddag 5 juni
Genomgång av ekonomisk rapport och utfall som ligger
inom budget
Renoveringen av de två återstående lekplatserna kommer
att starta i juni
Information om önskemål om trädfällning har publicerats
på  hemsidan.  De  gårdar  som  ännu  inte  inkommit  med
önskemål ombedes göra det snarast.
De gårdar som önskar farthinder kan anmäla detta till
styrelsen. Se mer information på hemsidan.
Diskuterades frågan att ersätta julgranen, som kostar
ganska  mycket  pengar  varje  år,  med  en  flaggstång
istället som man kan använda året om. Kring julen kan
man  sätta  upp  lampor  i  den  och  på  de  allmänna
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flaggdagarna  skulle  vi  hissa  flaggan.

Nästa möte hålls den 9 juni.


